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Abstract (en)
A cold flow improver for middle distillates contains (a) a fatty amine derivative as a paraffin dispersant; and (b) a block copolymer containing a
polyolefin block capable of co-crystallizing with the paraffin precipitating out of the middle distillate on cooling. A cold flow improver for middle
distillates contains (a) a fatty amine derivative as a paraffin dispersant; and (b) a block copolymer of formula (I) or (II) containing a polyolefin block
capable of co- crystallizing with the paraffin precipitating out of the middle distillate on cooling. (AB) nA (I) (AB) m(II) A : a block obtained from an
olefinically-unsaturated aromatic monomer; B : a polyolefin-based block capable of co-crystallizing with the paraffin precipitating out of the middle
distillate on cooling; n : integer 1-10 (especially 1-5); and m : integer 2-10 (especially 2-5).

Abstract (de)
Gegenstand der Erfindung ist daher ein Additiv zur Verbesserung des Kaltfließverhaltens von Mitteldestillaten, enthaltend I) mindestens einen
Paraffindispergator, welcher ein Derivat eines Fettamins ist, II) mindestens ein Blockcopolymer der Struktur (AB)nA oder (AB)m, worin A für Blöcke
steht, die aus olefinisch ungesättigten, aromatischen Monomeren aufgebaut sind, und B für Blöcke steht, die aus Strukturelementen auf Basis von
Polyolefinen aufgebaut und zur Kokristallisation mit den aus dem Mitteldestillat bei Abkühlung ausfallenden Paraffinen befähigten sind, n eine Zahl
zwischen 1 und 10 und m eine Zahl zwischen 2 und 10 ist.
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